
 Katarina    

Protokoll fört vid styrelsemöte den 15 mars 2023   
På Nytorgsträffen 
 
Närvarande:   Anne Sandquist  ordförande  
                                            Lars Rawet                          vice ordförande 
    Maj Lovén    kassör  
 Kerstin Tovesson  studieorganisatör  
    Annika Thiam  sekreterare 

                                            Katarina Lovén                    ledamot  
    Lena Nylöf    ledamot 
                                            Marie Abou Touma             ersättare 

                                            Inge Gustafsson   ersättare                                
                                            Lisbeth Gustad                     adjungerad kampanjansvarig 
                                            Tommy Widell                     adjungerad it-ansvarig 
 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades av Anne som hälsade deltagarna välkomna. 

 
2. Godkännande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 
 

3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Kommande möte – årsmöte 

Kallelse och handlingar utsända 2-3 mars. Valberedningens förslag till val fanns inte med, det 
delas ut på årsmötet. Lisbeth informerade styrelsen om valberedningens förslag, hon kommer 
också att presentera förslaget på årsmötet. Ordförande för årsmötet blir Stina Andersson och 
sekreterare Annika Thiam. 
Styrelsens förslag till val av valberedning; Elsemarie Bjellqvist, sammankallande, Lotta Häll 
och Tommy Widell. 
Justerare och tillika rösträknare utses på årsmötet. Maj tar upp frågan. 
Beslöts att inga arvoden skall utgå till styrelsen. 
Inköp av blommor/choklad till presidiet görs av Maj. 
Vid dagens möte va 45 medlemmar anmälda till årsmötet. 

 
5. Rapporter 

a) Ekonomi 
Maj hade skickat ut balans- och resultatrapport till styrelsen. 
Konstaterades att varken våra medlemsmöten eller pub-träffarna går ihop ekonomiskt. 

b) Medlemmar 
För närvarande har PRO Katarina 495 medlemmar. 

c) SPR – Kerstin 
Möte hade hållits den 13 mars. Konstaterade att försörjningsstöd utbetalas med totalt ca 4 
miljoner kronor per månad. 444 pensionärshushåll mottar försörjningsstöd. Jonas Nilsson, 
moderaterna, vill tillsätta en nämnd som kontrollerar föreningsbidrag. Vad används 
pengarna till? Endast en tredjedel av besökarna på föreningarnas sammankomster är män. 
Förvaltningen av Hornskrokens äldreboende skall bli föremål för ny upphandling, finns 



olika alternativ, 1. Kommunen tar det själv, 2. lagen om offentlig upphandling, 3. 
Förvaltningen övergår till ideell verksamhet. Alternativ 3 förordas. 

d) Nominering till Samorganisationens styrelse 
Elsemarie Bjellqvist 

e) Nominering till Samorganisationens årsmöte 
Kerstin Tovesson och Marie Abou Touma 

 
6. Övriga frågor 

Framtidsgruppen, ingen frivillig anmälde sig, frågan överlåtes till kommande styrelse. 
Det är möjligt att söka bidrag till sommaraktivitet. 
Angående kommande träff, paneldebatt, tar Inge kontakt med Per Rudin. 

 
7. Nästa möte 

Tillträdande styrelse äger frågan, se vår planering för våren. 
 

8. Avslutning 
Anne tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Annika Thiam                                                     Anne Sandquist 
 

 
 


